
Protokół Nr 13/07 
 

z posiedzenia komisji rewizyjnej 
dnia 18 grudnia 2007 r. 

odbytego w sali konferencyjnej urzędu nr 201 
 
   
 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 800 
Zakończenie posiedzenia godz. 1000 

 
Posiedzenie komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Bronisław Jurec, 
który powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu . 
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do protokołu oraz wójt gminy , zastępca i skarbnik . 
Na podstawie listy obecności przewodniczący komisji stwierdził quorum przy którym 
komisja moŜe obradować i podejmować prawomocne decyzje .  
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie, otrzymując 
materiały . 
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niŜej : 
1.Zatwierdzenie porządku obrad  
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji  
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję , która odbędzie się 28 grudnia 2007 r.  
4.Sprawozdanie z działalności komisji za rok 2007  
   Sprawozdanie Przewodniczący Komisji przedkłada na sesji  
5.Sprawy róŜne  
6.Zamknięcie posiedzenia komisji  
 
Ad.1 
Jak wyŜej . 
Ad.2 
Protokół  Nr 12/07 z poprzedniego posiedzenia komisji został przyjęty jednogłośnie 
bez odczytywania . 
Ad.3 
Przewodniczący komisji odczytał projekty uchwał przygotowane pod obrady sesji , 
komisja je przeanalizowała , uzyskała odpowiedzi na zadawane pytania bądź uwagi ,a 
następnie te projekty zaopiniowała jak niŜej :  
- projekt uchwały Nr XIII/72/07 w sprawie zmian budŜetu gminy na 2007 r. zmiany 
limitów na wieloletnie programy inwestycyjne oraz zmiany wydatków na programy i 
projekty realizowane ze środków pochodzących z funduszy strukturalnych i Funduszu 
Spójności Unii Europejskiej  
Skarbnik Gminy omawiając projekt uchwały poinformowała , Ŝe w uzasadnieniu do 
projektu uchwały  dokładnie są opisane zmiany w dochodach i wydatkach . 
Radny Lutyński – zapytał się o środki  w wysokości 35 tys przeznaczone dla TBS na 
Programu „ NA START „ , dlaczego jest zmiana na wydatki o charakterze  wykupu i 
objęcia akcji . 
Skarbnik Gminy – wyjaśniła , Ŝe początkowo uznała , iŜ będzie to dotacja poniewaŜ 
tych  pieniędzy nie odzyskujemy  , uczestniczymy w  kosztach budowy tych mieszkań . 
Po wyjaśnieniu Regionalnej Izby Obrachunkowej skarbnik  doszła do wniosku , iŜ jest 
to wydatek o charakterze wykupu  i objęcia akcji oraz wniesienia  wkładów  do spółek  
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prawa handlowego , z uwagi na udział w kosztach  budowy tych mieszkań , które 
zawsze będą wynajmowane mieszkańcom gminy . 
Radny Lutyński zwrócił uwag ,Ŝe przez parę lat będzie to juŜ dość wysoka kwota i czy 
tu są zadbane interesy gminy. 
Wójt Gminy – odpowiedział  ,Ŝe w przypadku kiedy  byśmy juŜ nie naleŜeli do tego 
programu, to będziemy mieli to mieszkanie . 
Radny Lutyński  stwierdził ,Ŝe projekt  w/w  uchwały ,to niezrealizowanie wydatków . 
Wójt wyja śnił radnemu dlaczego nie zostały zrealizowane niektóre wydatki , co 
opisane jest w uzasadnieniu do projektu uchwały . 
Komisja w/w projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie .  
- projekt uchwały Nr XIII/73/07 w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy Stargard 
Szczeciński na 2008 rok – komisja projekt uchwały zaopiniowała na posiedzeniu w 
dniu 04grudnia 2007 r.  
- projekt uchwały Nr XIII/74/07 w sprawie współdziałania  z Gminą-Miastem 
Stargard Szczeciński w realizacji zadań w zakresie wychowania przedszkolnego w 
niepublicznych przedszkolach działających na terenie Gminy –Miasta  Stargardu 
Szczecińskiego  
Radny Lutyński – zapytał się z czego to będzie sfinansowane.  
Zastępca wójta powiedział ,Ŝe będzie to kwota około 20 tys zł . 
Skarbnik Gminy – poinformował ,Ŝe w związku z powyŜszym na sesji lutowej 
musiałaby być uchwała w sprawie zmiany budŜetu i trzeba znaleźć środki w budŜecie 
na ten cel .  
Radny Lutyński powiedział ,Ŝe mieszkańcy gminny powinni być poinformowani o 
takiej uchwale , iŜ ma wątpliwości co do zapisu wejścia w Ŝycie porozumienia i to ,Ŝe 
podejmowana jest uchwała , a nie znamy kwoty i nie wiemy z czego będą wzięte te 
środki , a  koszty będą za rok 2007 i 2008 . 
Skarbnik Gminy wyja śniła  ,Ŝe projekt uchwały mówi o upowaŜnieniu do  zawarcia 
porozumienia ,  a podpisując porozumienie będziemy musieli wiedzieć skąd wziąć  
środki na ten cel . 
Komisja w/w projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie .  
- projekt uchwały Nr XIII/75/07 w sprawie nadania Statutu Urzędowi Gminy 
Stargard Szczeciński – komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie , 
- projekt uchwały Nr XIII/76/07 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwi ązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii  na 2008 r.  
Radny Lutyński – zapytał się  jak  jest z  wynagrodzeniem dla członków Gminnej 
Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych , poniewaŜ niektórzy z nich są 
pracownikami GOPS , a pytanie dotyczyło czy posiedzenia tej komisji odbywają się w 
godzinach pracy ośrodka . 
Wójt Gminy – odpowiedział ,Ŝe posiedzenia Gminnej Komisji Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych odbywają się po godzinach pracy Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej i dodatkowo wyjaśnił ,Ŝe tylko pracownicy Urząd Gminy w kaŜdy 
poniedziałek pracują do godz. 1700 , natomiast pracownicy Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej do godz. 1530 .  
Komisja w/w projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie .  
- projekt uchwały Nr XIII/77/07 w sprawie uchwalenia „ Programu współpracy gminy 
Stargard Szczeciński z organizacjami pozarządowymi raz podmiotami prowadzącymi 
działalność poŜytku publicznego i Stowarzyszeniami jednostek samorządu 
terytorialnego w 2008 r. „ – komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie , 
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- projekt uchwały Nr XIII/78/07 w sprawie uchwalenia „ Strategii Rozwoju Społeczno-
Gospodarczego Gminy Stargard Szczeciński „ 
Wójt Gminy – poinformował ,Ŝe kaŜdy z radnych na sesji otrzymał w formie 
elektronicznej tj. na płytce  opracowanie zawierające aktualizację  strategii i miał czas 
na zgłoszenie uwag , ale takich uwag członkowie komisji z wczorajszego posiedzenia 
jak i obecnej  komisji  nie zgłosili . Kolejno wójt poinformował ,Ŝe firma która 
opracowywała aktualizację strategii  , nie moŜe uczestniczyć   we wszystkich 
posiedzeniach komisji  , tylko weźmie udział w posiedzeniu komisji gospodarki mienia 
komunalnego i budŜetu w dniu 19 grudnia 2007 r. , na które zaprosił wójt członków 
komisji rewizyjnej .  
Radny Lutyński – w swojej wypowiedzi m.in. zaznaczył ,Ŝe dla niego to jest juŜ trzecia 
strategia uchwalana , Ŝe jego zdaniem  najpierw powinna być   dokonana analiza 
poprzednich strategii. , Ŝe oczekiwania mieszkańców są juŜ inne , i jedynie daje się 
tylko zauwaŜyć - budowę świetlic . Radny miał uwagi co do formy opracowywania tej 
strategii , iŜ osobiście brał udział w jednych warsztatach , w których  w większości  
udział wzięli pracownicy , brak było liderów . Zdaniem radnego  w pierwszej 
kolejności powinny być brane pod uwagę  potrzeby mieszkańców , a dopiero potem 
opracowanie .  
Wójt Gminy – odpowiadając powiedział ,Ŝe jego zdaniem frekwencja na warsztatach 
zaleŜała od woli osób zaproszonych  , a zaproszeni byli wszyscy liderzy . Radny czy 
sołtys to jest osoba , która najbardziej zna potrzeby swoich miejscowości . Wójt 
uwaŜa, Ŝe forma pracy nad aktualizacją strategii była prawidłowa .  
Kolejno wójt poinformował  o odbytym zebraniu wiejskim w Grzędzicach , w którym  
uczestniczyli przedstawiciele firmy gazowniczej . Mieszkańcy dyskutowali na temat 
gazyfikacji tej  miejscowości i  jest to zadanie firmy gazowniczej , a gmina jedynie 
moŜe pomóc .   
Wójt równieŜ wspomniał  o kanalizacji  z „ Funduszu Spójności „ i złoŜonym wniosku 
i  Ŝe naleŜy poczekać  na rozwiązanie . 
Radny Lutyński odnosząc się do wniosku powiedział ,Ŝe daleko jesteśmy na liście 
rezerwowej i naleŜałoby zdecydować , albo w jedną albo w drugą stronę lub inne 
rozwiązanie .  
Komisja w/w projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie .  
- projekt uchwały Nr XIII/79/07 w sprawie uchwalenia zmiany „ Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego  - komisja projekt 
uchwały zaopiniowała pozytywnie , 
- projekt uchwały Nr XIII/80/07 w sprawie planu pracy Rady Gminy na rok 2008 – 
komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie - 2 głosami „za” i 1 głosie 
„wstrzymuj ącym się” , 
- projekt uchwały Nr XIII/81/07 w sprawie wydatków budŜetu gminy , których 
niezrealizowane  planowane kwoty nie wygasają wraz z upływem roku budŜetowego 
2007 – komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie . 
- zarządzenie Nr 144/07 Wójta Gminy Stargard Szczeciński z dnia 14 grudnia 2007 r. 
w sprawie autopoprawki do projektu uchwały budŜetowej Gminy Stargard 
Szczeciński na 2008 r. – komisja  autopoprawkę przyj ęła bez uwag  . 
Ad.4 
Przewodniczący poinformował ,Ŝe sprawozdanie z działalności komisji za rok 2007   
przedstawi na sesji  Rady w dniu 28 grudnia 2007 r.   
Sprawozdanie będzie stanowiło załącznik do protokołu . 
Ad.5 
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W związku z ukazaniem się w prasie lokalnej i mediach - tematu dotyczącego 
działalności egzorcysty  w m. Poczernin  zaproponowano , aby więcej danych uzyskać 
w tej sprawie . 
Ad.6 
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
Bronisław Jurec podziękował za udział i zamknął posiedzenie . 
 
 
Protokołowała :                                                                       Przewodniczący Komisji  
Z . Stoczkowska                                                                           Bronisław Jurec  
Data sporządzenia :                                                                 Data podpisania :  
2007.12.18                                                                                 2008. ………….           
  
 
 


